广州空港博览中心介绍

广州空港博览中心项目位于广州空港经济区核心位置,北邻白云机场、西邻高增地铁站,与 T1、T2、T3 航站楼站前商务区共同构成了临空国际商务门户的"U港"。

广州空港博览中心整体规划 12 个展馆 120,000 平方米,目前投用 2 个展馆,共计 20,000 平方米。

广州空港博览中心位于大湾区的核心位置,人流、物流四通八达;拥有举办大型国际展览和活动的优良条件。

地址:广东省广州市人和镇迎宾大道 1108 号

交通方式:

1. 机场:

- (1) 汽车: 车程约 10 分钟
- (2) 地铁:约10分钟,搭乘3号线(体育西路方向)至高增地铁站B出口
- (3) 公交:约15分钟,搭乘708或空港2路公交(短线)至广州空港博 览中心站

2. 高铁站/火车站:

- (1) 广州北站: 车程约 20 分钟、地铁约 21 分钟
- (2) 广州白云站: 车程约30分钟、地铁约1小时30分钟
- (3) 广州火车站:车程约30分钟、地铁约40分钟
- (4) 广州东站: 车程约 40 分钟、地铁约 34 分钟
- (5) 广州南站: 车程约1小时、地铁约1小时15分钟
- 3. 自驾: 机场高速迎宾路高速出口可抵达广州空港博览中心
- 4. 地铁: 3 号线/9 号线高增站(B出口)
- 5. 公交车: 708、737、空港2路(短线)、空港2路(长线)

Guangzhou Aerotropolis Expo Center Introduction

Guangzhou Aerotropolis Expo Center (GAEC) at the heart of Guangzhou Aerotropolis Development District lies the Central Business District, adjacent to Guangzhou Baiyun International Airport to the north and Gaozeng Metro Station to the west, forming a "U-shaped port" alongside Guangzhou Baiyun International Airport 's T1, T2, and T3 terminals.

GAEC's Indoor Exhibition Area is around 120,000 square meters, comprising 12 exhibition halls.GAEC Phase I, including Halls 1 and 2 (20,000 square meters) and the east plaza (14,000 square meters), began trial operations in November 2023.

Guangzhou Aerotropolis Expo Center is located in the core area of Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area. It has excellent conditions for the flow of people and logistics, as well as for hosting large-scale international exhibitions and events.

Located: No. 1108, Yingbin Avenue, Baiyun District, Guangzhou ,China.

Transportation:

- 1.Airports:
- (1) Drive: Approximately 10 minutes by car
- (2) Metro: About 10 minutes, take Line 3 (towards Tiyu West Road) to Gaozeng Metro Station Exit B
- (3) Bus: About 15 minutes, take bus 708 or Airport No. 2 (short line) to Guangzhou Aerotropolis Expo Center
- 2. High-speed rail stations/train stations:
- (1) Guangzhou North Railway Station: about 20 minutes by car, about 21 minutes by Metro
- (2) Guangzhou Baiyun Station: about 30 minutes by car, about 1 hour and 30 minutes by Metro
- (3) Guangzhou Railway Station: about 30 minutes by car, about 40 minutes by Metro
- (4) Guangzhou East Railway Station: about 40 minutes by car, about 34 minutes by Metro
- (5) Guangzhou South Railway Station: about 1 hour by car, about 1 hour and 15 minutes by Metro
- 3. Drive: The airport expressway exit at Yingbin Road provides access to

Guangzhou Aerotropolis Expo Center.

- 4. Metro: Line 3/Line 9 Gaozeng Station (Exit B)
- 5. Buses: 708, 737, Airport Route 2 (Short Line), Airport Route 2 (Long Line)